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Tid: 1 december 2016 kl. 1830. 

Plats: Stadshuset 

 

Närvarande: Håkan Hall, Lars Ljungdahl, Anne Kawecki samt Helena Hellman. Pehr Lind deltog i 

mötet via telefon. Fyra medlemmar (ej med i styrelsen) var också närvarande 

§1. Formalia 

Dagordningen godkändes. Till justeringsman valdes Lars Ljungdahl. 

§2. Ekonomi 

29 117 kr på plusgirot sparkontot, totalt sett har vi 52 000 kr 

§3. Pågående ärenden 

Södertälje 

Bränninge är fortfarande aktuellt. Det har gjorts en inventering av floran och massor av rödlistade 

arter har hittats. Niklas Holm skickade ut hans Rydberg som gjorde en inventering. 

Motorcrossen vid Tuvängen måste flytta. Det finns funderingar på att ha motorcrossen vid Underås 
istället. Där finns dock en vattentäckt, vilken vi naturligtvis vill skydda. 

Nykvarn 

Det har inte hänt något vad gäller Älgbostad.  

Det finns förslag om samråd för nya kraftnätsledningar mellan Almnäs och Mörby. Det finns tre olika 

alternativ. Pehr tittar på det (om han fått det, annars hör han av sig till Håkan) Svar ska vara inne 9/1. 

En återvinningscentral kan vara på gång. Håkan såg det i länstidningen idag. 

§4. Genomförda aktiviteter 

Pehr trodde att han skulle kunna gå på länsförbundets möte, men kunde inte. 

I aktiviteten som föregick mötet, Information om ugglor, deltog 14 personer, inklusive fyra från 

styrelsen. 

§5. Övrigt 

Helena föreslår en anmälan för de som är intresserade av att se ugglor. När väder och annat verkar 

bli lämpligt, skickas sms ut till de som anmält intresse. 

Niklas som ska prata på vårt årsmöte vill inte ha något arvode, därmed gärna ett bidrag. Vi ger en 

tusenlapp i bidrag. 

Det går inte avverka hur man vill om strandzonen ska vara skyddad.  Avverkaren måste anmäla 

avverkningen till länsstyrelsen. Sveaskog har avverkat ett område vid en sjö. Avverkningen går ända 

ner till vattnet. De hade fått avslag på tidigare ansökan om avverkning, överklagade detta och fick 

avslag igen. Vi kan ta det med Pernilla Barrud i Nykvarn. 

Helena bokar lokal årsmötet för 30 -50 personer. 

§6. Kommande möten 

Nästa styrelsemöte blir 12 januari kl 18.30 i Qulturum Sländan i Nykvarn. 

§7. Mötet avslutades. 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

Helena Hellman   Alf Claesson 


